
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 12. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 678
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor bevillingen til Datatilsynet i årene 2017
og frem ifølge Finansloven for 2017 (11.11.61) ikke stiger med ca. 2 mio. kr.,
som daværende justitsminister Søren Pind ellers lovede under førstebehand-
lingen af B 148 (2015-16) om styrkelse af datasikkerhed, hvor den daværende
justitsminister udtalte: ”regeringen lægger op til at styrke Datatilsynet med ca.
2 mio. kr. årligt fra 2017 og frem, hvilket svarer til en bevillingsforøgelse på ca.
10 pct.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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Offentligt


